

Themenheft: Stigma

- | | | | |
|-----|---|-----|---|
| 353 | Editorials | 353 | Editorials |
| 353 | Die Stigmatisierung psychisch Kranker ist Teil unserer Kultur – Ein Aufruf zu ihrer Erforschung
<i>Ulrike Hoffmann-Richter</i> | 353 | The Stigmatisation of the Psychiatrically Sick is Part of Our Culture – An Appeal for the Investigation of this Phenomenon
<i>Ulrike Hoffmann-Richter</i> |
| 355 | Stigmatisierende Konzepte in der beruflichen Rehabilitation
<i>Anna Domingo, Niklas Baer</i> | 355 | Stigmatizing Concepts in Vocational Rehabilitation
<i>Anna Domingo, Niklas Baer</i> |
| 358 | Übersicht | 358 | Review |
| 358 | Das Stigma psychischer Krankheit aus der Sicht der Patienten – Ein Überblick
<i>Matthias C. Angermeyer</i> | 358 | The Stigma of Mental Illness from the Patient's View – An Overview
<i>Matthias C. Angermeyer</i> |
| 367 | Originalarbeiten | 367 | Original Papers |
| 367 | Die Darstellung der Depression in deutschen Tageszeitungen – Eine Trendanalyse
<i>Michael Kroll, Sandra Dietrich, Matthias C. Angermeyer</i> | 367 | The Presentation of Depression in German Daily Newspapers – A Trend Analysis
<i>Michael Kroll, Sandra Dietrich, Matthias C. Angermeyer</i> |
| 372 | Das Bild psychisch Kranker im Spielfilm: Auswirkungen auf Wissen, Einstellungen und soziale Distanz am Beispiel des Films „Das weiße Rauschen“
<i>Anja Baumann, Harald Zaeske, Wolfgang Gaebel</i> | 372 | The Image of People with Mental Illness in Movies: Effects on Beliefs, Attitudes and Social Distance, Considering as Example the Movie „The White Noise“
<i>Anja Baumann, Harald Zaeske, Wolfgang Gaebel</i> |
| 379 | Einstellung von Experten und Laien gegenüber negativen Sanktionen bei psychisch Kranken
<i>Heidi Zogg, Christoph Lauber, Vladeta Ajdacic-Gross, Wulf Rössler</i> | 379 | Expert's and Lay Attitudes Towards Restrictions on Mentally Ill People
<i>Heidi Zogg, Christoph Lauber, Vladeta Ajdacic-Gross, Wulf Rössler</i> |
| 384 | Erhöhte Stigmatisierung durch vergangenen Klinikaufenthalt? Resultate einer Befragung der schweizerischen Bevölkerung
<i>Carlos Nordt, Brigitte Müller, Christoph Lauber, Wulf Rössler</i> | 384 | Increased Stigma Through a Former Stay in a Mental Hospital? Results of a Public Survey in Switzerland
<i>Carlos Nordt, Brigitte Müller, Christoph Lauber, Wulf Rössler</i> |